

國立虎尾科技大學文理學院應用外語系專任教師(英文相關)徵聘啟事

聘用單位	聘任職稱	名額	應徵資格		
			學歷	條件、專長	應備申請資料
應用外語系	助理教授(含)以上	1名	博士學位	<p>1. 具國內外英語相關領域博士學位。</p> <p>2. 專長：英語教學、口筆譯、英文寫作、英文文法、商業英文。</p> <p>3. 需具備流利全英語授課能力，國籍不拘。</p> <p>4. 需具有業界全職一年(含)以上相關工作經驗，前開業界實務工作經驗年資，得以連續或累計方式採計。但於技術及職業教育法中華民國 104 年 1 月 14 日施行前已在職之專任合格教師不在此限。</p>	<p>1. 畢業證書(包含學士、碩士、博士)。備註：最高學歷若為國外學歷請加附外交機構之認證文件、歷年成績單影本、國外學歷修業起迄期間入出國主管機關核發之入出國紀錄(申請人係外國人或僑民者免附)及修業情形一覽表。</p> <p>2. 經歷證明：如教師證書影本、業界實務經驗證明(離職或服務證明書等)。</p> <p>3. 應徵基本資料：自傳(至少需含出生年月日、通訊地址、電話、自傳、學經歷、學術專長及研究領域、著作目錄、可開設之課程及相關課程大綱、教學及研究構想)。建議另能提供近五年內 1~2 篇代表性著作全文、產學合作計畫書等有利於審查之資料。</p> <p>4. 推薦函二封【副教授(含)以上免附】。</p> <p>5. 本國籍者附身分證正反面影本；外國籍者附護照或居留證正反面影本。</p> <p>6. 至本校人事室網頁\下載專區\教師聘任升等\ (1)表1-4徵聘教師資格審查名冊 (2)表1-5擬新聘教師申請書 (3)表1-8新聘教師個人基本資料表 (4)表1-9擬聘編制內專任教師業界經驗認定檢核表及公告附件檔案 (5)徵聘教師應備資料自檢表 (6)徵聘教師應徵人員資料一覽表 上述(1)~(6)的檔案填妥後寄送紙本一份至本系，亦請將(1)~(6)電子檔(word)傳送至E-mail： afl@nfu.edu.tw (主旨註明「應徵英文專任教師-職級-姓名」)，紙本請附同應徵資料一併寄出)。</p> <p>7. 上開資料未齊備者，視同資格不符，本系不主動通知補正。</p>
起聘日期	111年2月1日或111年8月1日				
聯絡人	葉小姐				
聯絡電話	05-6315805				

聯絡
電子
信箱

afl@nfu.edu.tw

註：

- 一、有意者請於 110年9月30日(星期四)前備妥上列之文件寄達聯絡人(郵戳為憑)，合格者另行通知面試，未獲面談通知者恕不另行通知、函覆及退件。
- 二、郵寄地址：國立虎尾科技大學 632雲林縣虎尾鎮文化路64號。收件人：應用外語系 葉小姐（信封封面請註明「應徵英文專任教師-職級-姓名」）。
- 三、本校提供具競爭力的彈性薪資，專任教師享有：固定全年薪資、1.5個月年終工作獎金、彈性薪資（視個人學術表現及各領域國際薪資水準而定）。
- 四、本校新聘教師限期升等辦法自 100年8月1日起新聘之專任教師開始實施。

National Formosa University
Department of Applied Foreign Languages
Faculty Position

The Department of Applied Foreign Languages at National Formosa University is seeking an Assistant Professor or higher level for a tenure track appointment, starting February 1st, 2022 or August 1st, 2022.

I. Qualifications:

1. Applicants must possess a PhD in English Language Teaching or related fields.
2. Applicants must have at least one years of practical industry related work experience. (This restriction does not apply to applicants who already appointed and working as a fulltime qualified teacher when this Act came into effect on January 14, 2015).
3. Applicants should be able to teach one or more of the following: English Teaching, Chinese-English Translation and Interpreting, English Writing or Business English in English.
4. All applications will be considered equally, regardless of race, nationality or gender.

II. Application Documents:

1. A completed application form (download the file from <http://personnel.nfu.edu.tw/files/11-1008-1984.php>
(1)表 1-4 徵聘教師資格審查名冊
(2)表 1-5 擬新聘教師申請書
(3)表 1-8 新聘教師個人基本資料表
(4)表 1-9 擬聘編制內專任教師業界) and attached file (5)徵聘教師應備資料自檢表 and (6)徵聘教師應徵人員資料一覽表 Please send in both a printed copy and an electronic copy via E-mail (afl@nfu.edu.tw).
2. Personal resume and autobiography of work roles and experience
3. Proposed syllabus for planned courses (at least 4 courses as stated in I.3-4 above)
4. Photocopies of doctoral degree diploma and official university transcripts (photocopies must be signed by the applicant with the words “Corresponding to the Original”)
5. A photocopy of evidence of working experience; photocopies must be signed by the applicant with the words “Corresponding to the Original”
6. Photocopy of Taiwan identification card or if the applicant is a foreigner, a photocopy of their main ID passport page. Photocopies must be signed by the applicant with the words “Corresponding to the Original”.
7. Photocopy of Taiwan teacher’s license as issued by the Ministry of Education (if available)
8. Any other information which may benefit your application.
9. Full-time teachers receive a 1.5 month year-end bonus and Merit Pay (based on personal outstanding performance in academic research).
10. New teachers are obliged to gain promotion within a time limit according to their rank

(following the rules in place since August 1st, 2011).

III. Application Method:

Applicants should send their application documents before **September 30, 2021** to the Department of Applied Foreign Languages, National Formosa University
64, Wunhua Road, Huwei Township, Yunlin County 632, Taiwan, Republic of China

Electronic submission is acceptable for those who are not currently Taiwan residents. Applications made via E-mail must also be made before **September 30, 2021**. (E-mail: afl@nfu.edu.tw)

IV. Candidates will be contacted for subsequent interview. Please be advised that application materials will not be returned to applicants.

V. Contact Information:

Contact person: Miss Vanessa Yeh

Tel: +886-5-6315805

Fax: +886-5-6365927

Email: afl@nfu.edu.tw